
Referat fra mødet d. 25 november 2022 

Deltagere: Jeanett, Louise, Stine og Camilla  

 

- Vi fik snakket om et godt julearrangement. 
- Det var lidt ærgerligt, at man som nøglebærer til fælleslokalet var nød til at hænge os ud på 

facebook, nå vi faktisk havde spurgt om at låne nøglen, men fik et nej. Men pyt! 
- Desværre er både Gitte og Nademma stoppet i Frøgården.  
- Vi snakker om det kommende afdelingsmøde og hvad skal det kommende år byde på. 
- Der bliver gennemgået vores regnskaber og de ændringer vi har ønsket, både til 

regnskabet, nye møbler og ændringer der skal til afstemning.  
- Der er fundet nye møbler til fælleslokalet, det har Leon taget sig af og derfor kan vi skrive 

det i vores julehilsen.  
- Camilla har styr på invitation til afdelingsmødet og i samarbejde med Tina, så klare de det.  
- Tina sørger for information ang. Vores nye el standere, så det kommer ud til beboerne.  
- Dette er vores sidste bestyrelsesmøde i 2022 og man må sige det har været et interessant 

år. Desværre slipper vi ikke uden den negative omtale fra især en beboer og det har været 
et tilbagevende emne på vores møder, men det er ikke blevet taget til referat, da det så 
ville fulde for meget og til ingen nytte. Vi har selvfølgelig været opmærksom på den 
stemning man fra beboerens side har skabt på facebook, men det er ikke en dialog eller 
debat vi ønsker at deltage i som bestyrelse og derfor siger vi PYT!  
Der har været nogle henvendelser fra beboere, som vi har hjulpet og besvaret igennem 
året med div. Ting, samt så har Camilla løbende siden august hjulpet flere beboere i 
Frøgården ang. Fibia og med hjælp til kontakt og opsætning af fibia.  


